
Skolråd 15/1 2025 

 

Närvarande: Malin Helmestam (4a), Linda Ekholm (5a), Maria Roman, Jonas Olsson, 

Madeleine Bergström (1b)  

 

• Vi informerar om sådant som är på gång: Enkäter, utvecklingssamtal, Nationella prov, 

Skridsko-is, Vinterfriluftsdag, Studiedag 24/3, nästa skolråd 7/4, Kulturaktiviteter 

(skapande skola), Fritidshemmets dag 13/5, Öppet Hus 20/5 

• Vinterfriluftsdag: Vi kommer gå ut med förfrågan om skjuts till Studenternas om det 

blir en friluftsdag där. 

• Vi kommer ha Öppet Hus för förskoleklass 16/1 

• Skolbiblioteket är i gång och det rullar på väl! Vi har fått pengar till större inköp. Vi tar 
emot fräscha, lämpliga böcker.  

• Vi berättar lite hur vi jobbar med rasterna på skolan. Dels har vi rastaktiviteter tre 

förmiddagar i veckan. Vi arbetar även med skolgården inom vår fortbildning (IBIS).  

På rasterna har vi rastvärdar på de olika positionerna (fotbollsplanen, motoriken och 

kullen). Vi roterar runt på de olika positionerna. Vi har även bussvärd klockan 13 och 

14:30. På fotbollsplanen har vi även delat upp stora planen mindre planer där de olika 

klasserna får spela.  

• Avgiftsfri skola: Vi fick ett mail om att det är ofta som skolan förväntar sig att eleverna 

ska ha med sig någonting, ex. skoljogg, bokfynd, litteraturfrukost, avslutning, osv. Vi 

måste hela tiden utgå ifrån att alla inte har förutsättningar vad gäller tid och pengar. 

Enligt skollagen ska skolan vara avgiftsfri, men man kan vid enstaka gånger be 

vårdnadshavare skicka med pengar till fika eller fika. Föräldrarna på plats upplever 

inte detta, men å andra sidan är tråkigt om det är samma elever som alltid behöver ta 

skolans alternativ. Viktigt att vi från skolans håll jobbar för att det inte ska bli ett drev 

kring bakning osv. i klasserna.  

• Vårdnadshavarna lyfter att bokfynd blir väldigt jobbiga. Kan man tänka att det blir 

bokfynd varannan gång och bokrecension varannan gång?  

• Vi fick frågan om buss- och taxi-chaufförer som kör elever visar upp utdrag ut 

belastningsregistret? Ja, det gör de enligt bussbolaget. Samma med vikarier som 

kommer och jobbar på skolan.  


